

1. Muallif	<p>Shomurodova Shaxlo Jaxonovna, “Ingliz tili tarixi va grammatikasi” kafedrası professori</p> <p>Mirsanov G‘aybullo Qulmurodovich, “Ingliz tili tarixi va grammatikasi” kafedrası dotsenti</p> <p>Ismailov Anvar Rustamovich, “Ingliz tili leksikologiyasi va stilistikasi” kafedrası dotsenti</p> <p>Narzikulova Rayhona Axmadovna “Ingliz tili tarixi va grammatikasi” kafedrası katta o‘qituvchisi</p> <p>Abduraximova Farida Komiljon qizi, “Ingliz tili tarixi va grammatikasi” kafedrası assistent o‘qituvchisi.</p> <p>Шомуродова Шахло Жахоновна, профессор кафедры “Истории и грамматики английского языка”</p> <p>Мирсанов Гайбулло Кулмуродович, доцент кафедры “Истории и грамматики английского языка”</p> <p>Исмаилов Анвар Рустамович, доцент кафедры “Лексикологии и стилистики английского языка”</p> <p>Нарзикулова Райхона Ахмадовна старший преподаватель кафедры “Истории и грамматики английского языка”</p> <p>Абдурахимова Фарида Комилджан кизи, ассистент преподаватель кафедры “Истории и грамматики английского языка”</p> <p>Shomurodova Shahlo Jahonovna, professor of the department of “History and grammar of the English language”</p> <p>Mirsanov Gaybullo Kulmurodovich associate professor of the department of “History and grammar of the English language”</p> <p>Ismailov Anvar Rustamovich, associate professor of the department of “Lexicology and stylistics of the English language”</p> <p>Narzikulova Rayhona Axmadovna, senior teacher of the department of “History and grammar of the English language”</p> <p>Abdurakhimova Farida Komiljon qizi, assistant teacher of the Department of "History and Grammar of the English Language."</p>
2. O‘quv adabiyoti nomi:	English for IT specialists / Английский для IT-специалистов / AT mutaxassislari uchun ingliz tili
3. O‘quv adabiyoti turi:	Darslik / Учебник / Textbook
4. Annotatsiya	<p>Mazkur darslik maxsus sohalardagi bo‘lajak axborot – texnologiyalari mutaxassislari axborot texnologiyalari mutaxassislari va shu yo‘nalishda tahsil oluvchi talabalarga ingliz tilini o‘rganish jarayonida amaliy yordam beradi. Unda axborot texnologiyalari yo‘nalishida tahsil olayotgan talabalarga tilning og‘zaki va yozma shakllarini integrallashgan holda o‘rgatish, turli kontekstlardagi muloqot malakalarini rivojlantirish, xususan o‘rganilayotgan chet tilida o‘z sohasi doirasidagi so‘zlarni tushunish va qo‘llay olish kabi amaliy va nazariy bilimlarini takomillashtirish hamda egallagan bilim, ko‘nikma, malakalarini kasbiy va ilmiy faoliyatda erkin qo‘llay olishlarini</p>

	<p>ta'minlaydi.</p> <p>Darslik 60610100–Axborot – kommunikatsiya texnologiyalari, 60610200 – Axborot xavfsizligi, 60610300 – Kompyuter injiniring, 60610400 – Dasturiy injiniring, 60610500 – Sun'iy intellekt, 60610600 – Telekommunikatsiya texnologiyalari, 60610700 – Televizion texnologiyalar, 60611100 – Infokommunikatsiya inginiring, 60611200 – Kiberxavfsizlik injiniringi mutaxassisliklari talabalariga o'qitiladigan “Xorijiy til (ingliz tili)” fanifanidan o'quv adabiyoti sifatida tavsiya etiladi.</p>
Аннотация	<p>Данный учебник оказывает практическую помощь будущим специалистам в области информационных технологий специальных направлений, специалистам по информационным технологиям и студентам, обучающимся в этой сфере, в процессе изучения английского языка. Он обеспечивает интегрированное обучение студентов, обучающихся по направлению информационных технологий устным и письменным формам языка, развитие коммуникативных навыков в различных контекстах, в частности, совершенствование практических и теоретических знаний, таких как понимание и применение слов в своей области на изучаемом иностранном языке, а также свободное применение полученных знаний, умений и навыков в профессиональной и научной деятельности.</p> <p>Учебник рекомендуется в качестве учебной литературы по предмету «Иностранный язык (английский язык)» для студентов специальностей 60610100 - Информационно-коммуникационные технологии, 60610200 - Информационная безопасность, 60610300 - Компьютерный инжиниринг, 60610400 - Программный инжиниринг, 60610500 - Искусственный интеллект, 60610600 - Телекоммуникационные технологии, 60610700 - Телевизионные технологии, 60611100 - Инфокоммуникационный инжиниринг, 60611200 - Инжиниринг кибербезопасности.</p>
Abstract	<p>This textbook provides practical assistance to future information technology specialists in specialized fields and students studying in this field in the process of learning English. It provides students studying in the field of information technology with integrated teaching of oral and written forms of language, the development of communication skills in various contexts, in particular, the improvement of practical and theoretical knowledge, such as the ability to understand and apply words in their field of study in a foreign language, as well as the ability to freely apply acquired knowledge, skills, and abilities in professional and scientific activities.</p> <p>The textbook is recommended as a textbook on the subject "Foreign Language (English) " for students of the specialties 60610100 - Information and Communication Technologies, 60610200 - Information Security, 60610300 - Computer Engineering, 60610400 - Software Engineering, 60610500 - Artificial Intelligence, 60610600 - Telecommunication Technologies, 60610700 - Television Technologies, 60611100 - Information and Communication Engineering, 60611200 - Cybersecurity Engineering.</p>